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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Referat til møde 

Den 2. juni 2020 kl. Kl. 17.00 - 19.00 

Afholdt på Møllevej 100, 3630 Jægerspris  
 

 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældrerepræsentanter: 

Christina Skov Olsen, formand 

(Kølholm) 

Vivian Bjørn Karlsson (Kølholm) 

Helle Møller Thomsen (Kæret) 

Vicky Bonde (Kølholm)  

Jan Lykke (Kølholmgrupperne) 

 

Afbud: 

 

 

 

 

 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Jes Siert (Kølholm) 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (Skoleleder) 

Tina Hedensted (Adm. Leder) 

 

 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

 

Referat og dagsorden godkendt 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

 

- Personalesituation 

 

Kæret: 

Der er stillingsopslag på en ny lærer og en ny pædagog. 

Efterfølgende har Kæret har været nødt til at stoppe en ansættelse i 

prøveperioden, da det ikke var det rigtige match, således at det nu er 

2 lærere, der skal ansættes. 
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Kølholm: 

Pga. af opnormering af flere elever er der slået en lærer og en 

pædagogstilling op. Derudover søges der også en pædagog 

barselsvikar. 

 

Kølholmgrupperne: 

Der er ekstra behov for sparring fra Kølholm. For at sprede opgaverne 

imellem Kølholm og Kølholmgrupperne, så flyttes en ekstra ressource 

fra Kølholm til Kølholmgrupperne fra 01.08.20 

Medarbejdere fra både Kølholm og Kølholmgrupperne deltager i 

sparringsopgaver i almen skolen. 

 

 

- Orientering om afdelingerne 

 

Kæret:  

Forberedelse af nyt skoleår er i gang. 

Elev- og personalefordeling er på plads og processen har været god i 

år.  

Kærets elever skal konfirmeres den 14. juni 2020. 

 

Kølholm: 

Her er man godt i gang med at pakke, tavler, møbler og klasserum 

mm. ned inden anden etape af flytningen den 09.06. 

Alle klasser har været på besøg på Møllevej 100 og eleverne glæder 

sig. 

 

Kølholmgrupperne: 

Intet nyt 

 

 

- Orientering fra ledelsen 

Frederikssund Kommune har meldt ud at translokation i år kommer til 

at foregå uden forældre. Kærholm drøfter muligheden for en fornuftig 

løsning , da vi ikke er ligeså så mange elever samlet. 

 

 

Evaluering af Kølholmgrupperne, udskudt pga. COVID 19 

 

Kørsel til Møllevej 

Forældre er endnu ikke blevet orienteret af Frederikssund Handibusser om nye 

tider til Møllevej 100 gældende fra den 10.06. Skolen følger op på status og 

sørger for at forældrene bliver kontaktet. 
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Emner til drøftelse/beslutning 

 

Skolefoto - gruppebillede fra skolen og portrætfoto ved forældre, hvordan? 

Der skal bestilles skolefoto – der tages kun gruppebilleder. 

 

I første omgang findes en fotograf, som vil komme på 3 matrikler 3 forskellige 

dage og tage gruppefotos og evt. portrætfoto. 

Efterfølgende spørges forældre, om de ønsker at benytte sig at tilbuddet om 

portrætfoto i et bestemt tidsrum på dagen, hvor man som forældre selv skal 

deltage. Skolen sørger stadigvæk for gruppebilleder. 

 

SFO-tilsyn Kæret (ikke foretaget på Kølholm endnu) (bilag) 

 

Bilaget SFO-tilsyn Kæret blev gennemgået. 

Kæret vil arbejde videre pædagogisk med at dialog imellem medarbejdere ikke 

foregår hen over eleven på trods af kommunikationsvanskeligheder.  

 

Flytning Møllevej 100, evt. forældre besøg. 

Status:  

Vi er i fuld gang. Alle udeområder og værksteder er flyttet. 

Smartboards er alle blevet flyttet i dag. 

Den 09.06.20 holder alle elever fri og indskoling og mellemtrin flyttes og er 

klar til elever igen den 10.06. 

Der er blevet investeret i nye Smartboards og møbler – resten koordineres 

med flytteudvalget. 

 

Ny mødekalender for Skolebestyrelsesmøder næste skoleår 

 

Næste skoleår afholdes skolebestyrelsesmøderne tirsdage kl. 17.00-19.00 på 

afdeling Kæret: 

 

Onsdag den 19. august 2020 

Tirsdag den 20. oktober 2020 

Tirsdag den 8. december 2020 

Tirsdag den 9. februar 2021 

Tirsdag den 20. april 2021 

Onsdag den 9. juni 2021  

 

 

 

 

Sag nr. 3  Henvendelser 

Ingen henvendelser 

 

Sag nr. 4  Eventuelt 

 

Spørgeskema/ evaluering af iPads til eleverne. 
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Kort drøftelse af nogen få spørgsmål, som man som skolebestyrelse skulle 

svare på i forhold til udrulning af iPads til eleverne. 

Hurtig Visitation (punkt til næste møde) 

Kommende kørsel 

Inden sommerferien mødes skolen med Frederikssund Handibusser samt 

Frederikssund Kommunes trafikansvarlige for at forventningsafstemme i forhold 

til ruter og kommunikation til forældre. 


